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Hei 
Idrettsrådene i Radøy, Lindås og Meland har valgt en Fellesnemd for idrett. Hensikten er at idretten 
skal være best mulig rustet til å takle utfordringene som vil komme i forbindelse med vår nye 
storkommune Alver. 
 
Fellesnemda for idrett må be om opplysninger rundt hva den totale idretten i de enkelte kommuner 
fikk i tilskudd i 2018 og hva som kan forventes i løpet av 2019. Radøy og Meland kommune har gitt 
oss opplysninger som vi bare nå ber dere bekrefte. Når det gjelder Lindås kommune, er vi mye mer 
usikkre på datagrunnlaget vi har. Det skyldes nok at Lindås har flest anlegg, har en annen 
eierstruktur, delvis en annen driftsstruktur på sine idrettsanlegg. I Meland og Radøy er idretten 
plassert under Kultur, men når det gjelder Lindås kommune er vi usikkre på hvor mye av idretten som 
ligger under kulturadministrasjonen og hvor mye som ligger under «Grønn etat».  
 
Når vi i fremtiden skal diskutere hva som er best for idretten i Alver, må alle parter ha samme 
forståelse for hvilke totale kostnader den enkelte kommune har innen idrett. Det håper vi å få på 
plass ved at den enkelte kommune (Rådmann) gir oss ønsket oversikt innen 15.februar 2019. 
 
Takk for hjelpen og ta gjerne kontakt om noe er uklart. 
 
Bjørn Tore Hesjedal 
Leder Meland Idrettsråd 
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